



## LOGISTIC AGENDA

---

**Wednesday,**  
25<sup>th</sup> January 2012

- Arrival of all participants to Baku.
- Individual transfer to the **AZCOT Hotel**.  
Address: Azerbaijan ave. 7,  
Baku , AZE1001, Azerbaijan  
Phone: +(99412) 4925477

**Your accommodation is paid by the IDEA project, including breakfast. Any extras: mini bar, telephone, dry cleaning, etc, will be paid by you.**

---

**Thursday,**  
26<sup>th</sup> January 2012

- Meeting at 09:50 in the Permanent Secretariat of IGC TRACECA
  - Address: 8/2, T. Aliyarbekov street  
Baku, AZ1005, Azerbaijan
  - Training from 10:00 till 17:30 in the conference hall of the Permanent Secretariat of IGC TRACECA
  - Lunch break from 13:00 till 14:00 , 2 coffee breaks are offered
- 

**Friday,**  
27<sup>th</sup> January 2012

- Individual transfer from hotel to the airport.
  - Departure from Baku.
- 

### Contacts

For additional information please contact

Ramina Majidova, IDEA project office;

Tel. +99451 846 90 51

### Notice

**Please keep your boarding passes/ train invoices as these are very important documents for reimbursement and per diem. Please hand over the boarding passes/ train invoices to IDEA project before leaving Baku.**

**THE HOTEL'S CHECK-IN TIME IS 12:00 AND CHECK- OUT TIME IS 12:00 NOON.**

You are responsible for incidentals you use at the hotel. A deposit will be requested at check in.

## ЛОГИСТИЧЕСКАЯ ПОВЕСТКА ДНЯ

---

**Среда,**  
25 января 2012

- Прибытие всех участников в Баку.
- Индивидуальный приезд в гостиницу **AZCOT**.  
Адрес: AZE1001 Баку, Азербайджан  
Проспект Азербайджан 7  
Тел: +(99412) 4925477

**Ваше размещение оплачено проектом ИДЕА. Любые дополнительные расходы: мини бар, телефон, химчистка, и так далее, будут оплачены вами.**

---

**Четверг,**  
26 января 2012

- Сбор в 09:50 в здании Постоянного Секретариата МПК ТРАСЕКА
  - Адрес: AZ1005 Баку, Азербайджан  
ул. Генерала Алиярбекова 8/2
  - Тренинг с 10:00 до 17:30 в конференц-зале Постоянного Секретариата МПК ТРАСЕКА
  - Перерыв на обед с 13:00 до 14:00, предоставлены 2 перерыва на кофе
- 

**Пятница,**  
27 января 2012

- Индивидуальный отъезд из отеля в аэропорт.
  - Отбытие из Баку.
- 

### Контактные данные

Для дополнительной информации просим связаться

Рамина Маджидова, Проект ИДЕА;

Тел: +99451 846 90 51

**Примечание** Просим сохранить ваши посадочные талоны/инвойсы за покупку билетов на поезд так как данные документы важны при возмещении вам затрат и выплате суточных. Просим передать посадочные талоны/инвойсы за покупку билетов на поезд представителям проекта ИДЕА до того как вы покинете Баку.

### ВРЕМЯ ЗАСЕЛЕНИЯ В ГОСТИНИЦЕ 12:00, ВРЕМЯ ВЫЕЗДА 12:00

Вы несете ответственность за ваши дополнительные расходы в отеле, Депозит будет запрошен во время заселения.